
RM.0012.6.28.2013
PROTOKÓŁ Nr 28/2013

z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 
VI kadencji 

odbytej w dn. 11 grudnia 2013 roku.

Ad. 1 - 5 
– Otwarcia   sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim   o  godzinie  12.00  dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Sławomir Henryk Bogucki. 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– Obrady  sesji  odwiedziły  dzieci  ze  Specjalnego  Ośrodka  Społeczno  –  Wychowawczego  w 

Radziejowie  wraz  z  opiekunami.  Dzieci,  jak  co  roku  sprzedawały  wykonane  przez  siebie 

pierniczki. Zebrane przez nich pieniądze będą przeznaczone na wycieczkę. 

– Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił Radnym porządek obrad, złożył o wprowadzenie 

do porządku obrad w punkcie 7 informacji  dotyczącej  przedstawienia sytuacji  na drogach w 

sołectwie Wincentowo przez Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Pana 

Tomasza  Paradzińskiego.  Za  przyjęciem  wniosku  Pana  Przewodniczącego  zagłosowało  14 

Radnych,  głosów przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Porządek  obrad  po  zmianach 

został przyjęty jednogłośnie. Za jego przyjęciem opowiedziało się 14 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza XXVIII sesji powołana została Radny, Pan Krystian Betliński.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXVIII/183/2013 w sprawie przyjęcia 

regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na terenie  Miasta  i  Gminy Piotrków Kujawski. 

Poprosił o przedstawienie projektu w/w uchwały Pana Jarosława Waszaka.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że regulamin nie utrzymuje całkowicie nowego brzmienia. 

Zachodzą  w  nim następujące  zmiany:  1.  w  §  1  ust.  1  pkt  1  lit.  „d”,  po  słowie  „zielone” 

dodajemy „i popioły”; 2. w § 1 ust. 1 po pkt 4 dodajemy „tworzywa sztuczne oraz szkła mogą 

być również zbierane i odbierane zgodnie z zapisami § 11 ust. 12; 3. w § 11 ust. 2 po słowie 

„zielone” dodajemy „i popioły”; 4. w § 11 dodajemy ust. 12 w brzmieniu: „tworzywa sztuczne 

oraz szkła mogą być również gromadzone w pojemnikach (tzw. dzwonach) rozmieszczonych w 

miejscach ogólnodostępnych;  5.  w § 12 zmieniono częstotliwość odbierania poszczególnych 

rodzajów odpadów komunalnych; 6. w § 13 dodano ust. 9 „tworzywa sztuczne oraz szkła – 
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gromadzone  w  pojemnikach  (tzw.  dzwonach)  odbierane  z  częstotliwością  zapobiegającą 

przepełnieniu  ale  nie  rzadziej  niż  raz  w  miesiącu.  Dodał,  że  mimo  tak  niewielu  zmian 

wprowadzamy cały regulamin w nowym brzmieniu.”

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  Burmistrz  zapewnił  Radnych,  że  na  początku 

przyszłego  roku  zostanie  przedstawiony  harmonogram  wywozu  śmieci  z  poszczególnych 

miejscowości.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XXVIII/183/2013.

Wyniki  głosowania:  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXVIII/184/2013 zmieniającej uchwałę 

Nr XXIII/157/2013 Rady Miejskiej  w Piotrkowie Kujawskim z dnia 13 maja 2013 roku w 

sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska  powiedziała,  że  zmiany  deklaracji  dotyczą  trzech  spraw: 

wprowadzono  nowy  rodzaj  obowiązku  złożenia  deklaracji,  wykreślono  zapis  dotyczący 

podawania  numeru  telefonu,  wykreślono  zapis  dotyczący konieczności  podawania  adresów 

zamieszkania i zameldowania – pozostawiono jeden z nich. dodała, że wysokość opłat oraz 

terminy w jakich należy je uiszczać pozostały bez zmian w stosunku do roku 2013.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy dobrze rozumie, że obecne zmiany deklaracji nie 

wprowadzają obowiązku składania deklaracji wszystkim osobom od nowa?

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że dotyczy to jedynie osób, które będą wprowadzały 

jakieś zmiany w treści swoich deklaracji.

- Pan Marian Stramowski powiedział, że jego zdaniem należy dopisać, że obowiązek składani 

deklaracji spoczywa zarówno na właścicielu nieruchomości, jak i na jej użytkowniku.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że w kwestii poruszonej przez Pana Stramowskiego ustawa 

mówi jedynie o właścicielach nieruchomości.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XXVIII/184/2013.

Wyniki  głosowania:  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXVIII/185/2013 w sprawie sposobu i 

zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że uchwała w/w pozostaje w ścisłej relacji z regulaminem 
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utrzymania czystości i porządku, jest on jego dopełnieniem i skonkretyzowaniem jego zapisów.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XXVIII/184/2013.

Wyniki  głosowania:  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXVIII/186/2013 w sprawie określenia 

górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie 

usuwania  i  unieszkodliwiania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że wprawdzie na wczorajszym posiedzeniu wspólnym 

Komisji  Rady  Miejskiej,  na  którym  był  obecny,  ustalono  stawki  w  projekcie  uchwały  Nr 

XXVIII/186/2013, ale w dniu dzisiejszym wraz z księgowym przeanalizowano ustalone stawki i 

okazało się, że Zakład Komunalny będzie miał z tego tytułu straty. Powiedział,  że jeśli Rada 

Miejska zatwierdzi te stawki to Zakładowi Komunalnemu nie będzie się opłacało świadczenie 

tych usług.  jego zdaniem w sezonie  można będzie w miarę płynnie świadczyć usługi,  ale w 

okresie kwietnia i maja zamawiający będzie musiał oczekiwać tydzień na wykonanie usługi, do 

momentu aż nie zgłosi się po nią ktoś mieszkający w pobliżu, tak aby dopełnić beczkę. Dodał, że 

zrobimy tym posunięciem prezent działkowiczom, którzy nie są mieszkańcami naszej  gminy. 

powiedział też, ze ustalone stawki są opłacalne, jeśli chodzi o Piotrków Kujawski, ale nie jeśli 

trzeba będzie wyjechać poza granice miasta, do odległych miejscowości. poprosił o odłożenie 

głosowania  nad  projektem  tej  uchwały  na  kolejną  sesję  i  ponowne  zastanowienie  się  nad 

wysokością stawek.

-  Pan Jarosław Waszak  powiedział,  że  w dniu  wczorajszym nic  nie  ustalono,  padły jedynie 

propozycje, których konkretyzacja ma nastąpić w zarządzeniu Burmistrza.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że Rada Miejska już raz zdjęła głosowanie nad tą uchwałą z 

porządku obrad sesji. Dodał, że uchwała ta mówi jedynie o górnych stawkach za wykonywanie 

usług ich a konkretyzacja ma nastąpić w zarządzeniu.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że uprzednio Kierownik Zakładu Komunalnego mówił o tym, 

że problemem będą gospodarstwa rolne a z działkowiczami nie jest tak źle, obecnie twierdzi on 

coś zupełnie innego. Powiedział,  aby Pan Kierownik wreszcie ustalił  z czym będą problemy. 

Dodał,  że  działkowiczów  można  powiadomić  o  tym,  aby organizowali  się  oni  po  kilku  w 

wywozie nieczystości z szamb. 

-  Pan  Władysław  Rybarczyk  powiedział,  że  projekt  uchwały  Nr  XXVIII/186/2013  mówi  o 

górnych stawkach ale stawki ustalone w zarządzeniu, o którym wszyscy wspominają, będą niższe 

niż te, o których mówi uchwała. Powiedział też, że dotychczas działkowcy nie mieli wyjścia i 
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organizowali się po kilkoro aby wywieźć zawartość szamb z uwagi na to, że ustalona była stawka 

za usługę. Obecnie powstanie problem bo będą oni wiedzieli, że opłaty za wywóz są naliczane za 

m 3 wywiezionych nieczystości ciekłych to będą oni z tego korzystać i nikt nie zastanowi się nad 

organizowaniem  sąsiedzkich  wywozów,  to  nie  będzie  w  ich  interesie,  a  interes  Zakładu 

Komunalnego, z pewnością nie będzie się dla nich liczyć. Dodał, że pracuje w usługach od 40 lat 

i przeczuwa, że będzie to wielki problem.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że wymóg ustalenia opłat za wywóz nieczystości od m 3 

nakłada na Radę ustawa. Ponadto pewne ustalenia zostały poczynione, ustalono górne stawki. 

Dodał, że myśli, iż działkowicze się zorganizują i będą wyrozumiali w tej kwestii. Jeśli chodzi o 

opłacalność  ustalonych stawek dla  Zakładu Komunalnego,  powiedział,  że  jeśli  okaże  się,  iż 

funkcjonuje to  wadliwie  i  faktycznie  stwarza  dla  zakładu straty to  Rada może rozpatrzyć to 

ponownie i ustalić nowe stawki. Na koniec stwierdził, że nie widzi konieczności wycofywania 

projektu uchwały Nr XXVIII/186/2013 z porządku obrad sesji. Zapytał czy ktoś z Radnych ma 

odmienne zdanie?

Radni nie zabrali głosu w zakresie zapytania Pana Sławomira Boguckiego.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że od 19 lat nie wprowadził Zakładu Komunalnego w 

straty i obecnie także nie chce tego zrobić. Dodał, że zakładowi nie opłaci się jechać do jednej 

osoby po odbiór nieczystości ciekłych.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że projekt tej uchwały budzi wiele kontrowersji w zakresie 

ustalenia  górnych  stawek  przy odbiorze  nieczystości  ciekłych,  zapewne  dlatego,  że  jest  ona 

wywoływana pierwszy raz. Jeśli chodzi o przetrzymywanie zamawiającego usługę do momentu 

aż nie zgłosi się jeszcze ktoś, aby dopełnić beczkowóz to uznał, że jest to możliwe, bo przecież 

nie jest to pożar, że trzeba jechać natychmiast. Dodał, że na wspólnym posiedzeniu komisji, w 

dniu  wczorajszym,  ustalono  stawki  a  Rada  Miejska  nie  jest  po  to  aby zlikwidować  Zakład 

Komunalny, ale po to, aby mu pomagać, zatem gdy coś będzie nie tak, Rada będzie mogła to 

zmienić.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zawsze można do tego tematu powrócić.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XXVIII/186/2013.

Wyniki  głosowania:  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXVIII/187/2013 w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do opracowania i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski. Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie założeń uchwały.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  powiedział,  że  aby się  ubiegać  o  środki  z  nowej  perspektywy 
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finansowej  na  lata  2014-2020  każda  gmina  powinna  mieć  opracowany  plan  gospodarki 

niskoemisyjnej.  Polega  to  na  termomodernizacji  i  budowie  odnawialnych  źródeł  energii.  W 

związku  z  tym,  że  chcemy  złożyć  wniosek  o  dofinansowanie  z  Narodowego  Funduszu 

Gospodarki  Wodnej  do końca grudnia,  musimy mieć  wcześniej  podjętą  tą  właśnie  uchwałę. 

Dodał, że gospodarstwa domowe będą musiały spełniać w kwestii emisji do środowiska normy 

unijne. Obecnie Polska zużywa pięciokrotnie więcej energii elektrycznej niż Europa zachodnia, 

w związku z tym wszystkie  budowane domy będą musiały już spełniać te  kryteria.  Budynki 

użyteczności publicznej będą je musiały spełniać do końca 2018 roku. Na bazie tego programu 

będziemy mogli się ubiegać o środki na cele termomodernizacji i budowy odnawialnych źródeł 

energii. Program niniejszy będzie dotyczył całej gminy. Prawdopodobnie będą się mogli ubiegać 

także  mieszkańcy.  Jego zdaniem przyjęcie  tego programu jest  obligatoryjne,  jeśli  gmina  ma 

zamiar ubiegać się o środki unijne na cele, o których wspomniał.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XXVIII/187/2013.

Wyniki  głosowania:  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXVIII/188/2013 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2013. Powiedział,  że 

uchwała ta była szeroko omówiona na posiedzeniu komisji.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska  powiedziała,  że  główne  kwoty  wydatków  zawartych  w  niniejszej 

uchwale  to:  malowanie  sali  gimnastycznej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  zakup  opału  dla 

przedszkola w Piotrkowie Kujawskim i Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi. Obecne 

są także drobne przesunięcia „czyszczące” budżet.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XXVIII/188/2013.

Wyniki  głosowania:  14  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 7

-  Pan  Tomasz  Paradziński  przedstawił  ustalenia  dokonane  podczas  Komisji  Rozwiju 

Gospodarczego i Finansów w dniu 28 listopada 2013 r., które dotyczyły stanu dróg na odcinkach, 

gdzie  ostatnio  prowadzona  jest  inwestycja  budowy  wodociągu  w  sołectwach:  Wincentowo  i 

Stawiska.  Wyjaśnił  on,  że  trzy zasuwy wystawały ponad poziom drogi  ale  były one oznaczone 

drewnianymi palikami i oznakowane taśmą. Wszystkie drogi, po których przejeżdżała Komisja były 

przejezdne. Wykonawca wykonał na tamtym terenie wiele kilometrów wodociagu. Czas wykonania 

prac upływa 15 grudnia 2013 r. Jeśli chodzi o zarzut braku kamienia na remonty dróg to powiedział, 
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że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska dzieli kamień, ale niestety nie sprawdza gdzie jest on 

wysypywany. Jest to pytanie do sołtysów, którzy wyznaczają teren, na który w danym sołectwie 

kamień ma być wysypany. Jeśli chodzi o grubość kamienia poprosił aby sołtysi, przed ogłoszeniem 

przetargu na jego zakup określili swoje zapotrzebowania w tym zakresie.

-  Pan Sławomir  Bogucki  przychylił  się do propozycji  Pana Paradzińskiego odnośnie zgłaszania 

przez sołtysów zapotrzebowania na dany rodzaj kamienia. Jeśli chodzi o wyznaczanie miejsc, w 

których ma być on wysypywany to decyzje w tej sprawie zaproponował pozostawić sołtysom, a 

radni z danego terenu mają te prace jedynie koordynować.

- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że wszystko się zgadza, ale jemu nie chodziło o to, że Komisja nie 

przydzieliła kamienia, tylko o to, że nie był on rozwożony na drogi. W kolejnym dniu po sesji  

kamień był rozwożony i obecnie drogi są przejezdne.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że potwierdza, iż ustalono, że kamień będzie wysypywany 

tylko w miejscach gdzie jest to możliwe, nie tam gdzie wykonywany był wodociąg, bo mijało by się 

to z celem. Dodał, że odcinek wodociągu, który jest planowany do wykonania w kolejnym roku 

wykonawca robi  teraz,  a płatność za te prace nastąpi  w 2014 roku. Dodał,  że  co do granulacji 

kamienia na kolejny rok muszą się wypowiedzieć sołtysi.

-  Pan  Wojciech  Komoterski  powiedział,  że  trzeba  ustalić  ile  i  jakiego  kamienia  potrzebują 

poszczególni sołtysi.

Ad. 8

Interpelacji brak.

  

Ad. 9

 - Pan Sławomir Bogucki odczytał pismo od Dyr. M-GOKSiR oraz kapelmistrza orkiestry dętej z 

prosbą o dotację w wysokości 5 tys. zł. Dodał, że pismo to wpłynęło po zakończeniu przez Radę 

Miejską  prac  nad  ustaleniem  budżetu  na  2014  rok  oraz,  że  obecnie  nie  widzi  możliwości 

wprowadzenia zmiany dotyczącej w/w wniosku. Powiedział,  że może zostanie to rozpatrzone w 

trakcie kolejnego roku budżetowego. Przekazał pismo na ręce Pani Skarbnik.

- Pan Krystian Betliński poprosił o wysłanie równiarki na drogę w Lubsinie.

-  Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że  równiarka została  wysłana na teren Lubsina w dniu 

dzisiejszym, o godzinie 8 rano.

- Pani Henryka Kozłowska powiedziała, że w jej sołectwie wycinane są zdrowe drzewa. Zapytała 

6



czy przy wydaniu  pozwolenia  na  wycinkę  drzewa  nie  ma  zobowiązania  do  posadzenia  innego 

drzewa w zamian?

- Pan Mariusz Pikuła  odpowiedział,  że  tak właśnie jest.  W decyzji  zawarta  jest  klauzula,  że w 

zamian za jedno wycięte drzewo trzeba posadzić co najmniej jedno inne. Przy czym sprawdzenie 

przez organ wydający decyzje, czy klauzula została prawidłowo wykonana może nastąpić w ściśle 

określonym terminie. Nie można nikomu nakazać zasadzenia drzewa np. zimą, przy czym muszą to 

być  drzewa  dostosowane  do  warunków miejscowych,  czyli  takie,  które  przyjmą  się  na  danym 

terenie.

-  Pani  Henryka  Kozłowska  zapytała  czy Pana  Henryk Waszak,  dostał  pozwolenie  na  wycięcie 

drzew, które jej zdaniem są pod ochroną?

- Pan Mariusz Pikuła odpowiedział, że wpłynął od Pana Waszaka wniosek, ale nie jest on jeszcze 

rozpatrzony i nie był on jeszcze na miejscu.

-  Pan Mirosław Skonieczny zapytał  Panią Kozłowską dlaczego sądzi  ona,  że drzewa te są pod 

ochroną oraz czy mają na tę okoliczność jakieś tabliczki informacyjne.

- Pani Henryka Kozłowska powiedziała, że nie ma informacji na ten temat, ale myśli, że informacje 

te mogą znajdować się w Urzędzie Miasta i Gminy. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że aby drzewo było chronione i stanowiło pomnik przyrody to 

decyduje o tym Rada w uchwale podjętą w oparciu o ustawę o ochronie przyrody. Uchwała ta musi 

ukazać się w Dzienniku Urzędowym. Nie decyduje o tym ani miejsce położenia tego drzewa, ani 

właściciel gruntu. Reasumując, to, że drzewo jest stare i na oko potężne nie znaczy, że podlega ono 

ochronie.

- Pan Piotr Lessnau poinformował, że Policja chce przeprowadzić w miesiącu styczniu 2014 r. akcję 

„oznakuj swój dom”. Powiedział, że około 50 % gospodarstw jest nieoznakowanych. Wezwane do 

poszczególnych domów służby błądzą i budzą sąsiadów nocami z zapytaniem gdzie mieszka ten czy 

inny obywatel. poprosił sołtysów i radnych o poinformowanie o tej akcji ludności. Policja będzie to 

sprawdzać i wyciągać konsekwencje. Domy muszą być oznakowane, bo tak przewidują przepisy. 

Dodał, że nie będą wymagać aby numery domów były podświetlone.

-  Pan  Jarosław  Waszak  powiedział,  że  jakiś  czas  temu  odbyła  się  akcja  oznakowania 

nieruchomości. Każdy z sołtysów był wówczas zobowiązany do przyniesienia wykazu domów w 

danym sołectwie z numerami. Chcieliśmy hurtowo zakupić tabliczki z numerami domów.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że sam doświadczył konsekwencji braku oznaczenia domów 

na  wsiach  podczas  wezwań  na  interwencje  policyjne.  Dodał,  że  największe  problemy  i 

konsekwencje stwarza to dla pogotowia, podczas gdy chodzi o czas i minuty decydują o tym czy 

ktoś przeżyje czy nie.
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- Pan Marian Stramowski powiedział,  że jego zdaniem najpierw należy poinformować o tym w 

formie kurendy a dopiero potem można to egzekwować.

- Pan Sławomir Kawczyński zasugerował aby na Posterunku Policji pozostawić listę z numerami 

telefonów do poszczególnych sołtysów, którzy w takich sytuacjach mogliby informować gdzie kto 

mieszka.

- Pan Piotr Lessnau uznał, że to zły pomysł. Dodał, że nie chciałby być w skórze sołtysa, do którego 

kilka razy w ciagu jednej nocy wydzwania Policja z zapytaniami.

-  Pan Jan Braer powiedział,  że  najpierw trzeba poinformować społeczeństwo a dopiero później 

karać.

- Pan Piotrk Lessnau powiedział, że właśnie dlatego prosi sołtysów o przekazanie informacji.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział,  że pismo rozsyłane do ludzi powinno być sygnowane 

podpisem Pana Komendanta.  Uznał  także,  że można wstępnie zorientować się w cenach takich 

tabliczek a potem je zakupić.

-  Pan Jarosław Waszak powiedział,  że  najlepiej  będzie aby na tabliczkach z  numerami  domów 

dopisane były nazwy miejscowości.

-  Pani  Arleta  Petek  powiedziała,  że  uważa,  iż  nie  należy  ludziom  tych  tabliczek  kupować  i 

dostarczać. Każdy może przecież sam sobie to zakupić w sklepie.

- Pan Jarosłąw Waszak wyjaśnił, że nie chodziło mu o to aby Urząd płacił za zamówione tablice,  

tylko o to aby je zamówić hurtowo i dodać na nich nazwy miejscowości, bo jeśli mieszkaniec kupi 

tablicę w sklepie to będzie miał tylko numer.

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski  powiedział,  że  bywał  na  wsiach,  na  których  problem  ten  jest 

rozwiązany  i  na  tabliczkach  są  umieszczone  nazwy miejscowości.  Jego  zdaniem  Urząd  może 

zamówić takie tabliczki a mieszkańcy za to zapłacą.

-  Pan Grzegorz  Woźniak  powiedział,  że  problem ten  próbowano rozwiązać  4-5  lat  temu.  Jako 

dzielnicowy w Piotrkowie Kujawskim słał on pisma w tej sprawie do mieszkańców i nie odniosło to 

zamierzonego skutku. Jego zdaniem ludzie powinni dla przykładu zapłacić kilka mandatów, wtedy 

wieść się rozejdzie i społeczeństwo się przekona, że warto zakupić tabliczki znakujące domy.

- Pan Krystian Betliński złożył wniosek o zorganizowanie na początku przyszłego roku wspólnego 

spotkania Rady Miejskiej i przedstawicieli Zarządu Dróg Powiatowych oraz Rady Powiatu.

- Pan Sławomir Bogucki poinformował, że akcja zimowa z ostatniego weekendu ujawniła wiele 

mankamentów w działaniu Sztabu Kryzysowego Powiatu Radziejowskiego. Poprosił aby podczas 

kolejnej takiej akcji szef sztabu kryzysowego w naszej gminie był dostępny cały czas w Urzędzie.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że nie widzi  takiej  konieczności  gdyż on sam, podczas 

ostatniej  akcji  był  w  stałym  kontakcie  z  Państwową  Strażą  Pożarną  i  Ochotniczymi  Strażami 
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Pożarnymi z  terenu naszej  gminy. Powiedział,  że sam nadzorował akcję. Jego zdaniem robił  to 

dobrze,  bo jedyną drogą przejezdną wówczas  w stronę Wielkopolski,  była  właśnie droga przez 

Połajewo, znajdująca się na terenie naszej gminy. Dodał, że jest to droga powiatowa, ale my ją 

odśnieżaliśmy. 

Poinformował, że oszacowano już straty powstałe w wyniku działania huraganu. Odszkodowania 

będą  wypłacane  pokrzywdzonym  z  rezerwy.  Powiedział,  że  na  naszym  terenie  straty nie  były 

rozległe i jednorazowe kwoty odszkodowań do 5 tys. zł będą maksymalne.

Na koniec Pan Burmistrz usprawiedliwił  nieobecność Starosty Powiatu Radziejowskiego – Pana 

Henryka  Gapińskiego na  ostatnim  wpólnym posiedzeniu  komisji  Rady Miejskiej  w Piotrkowie 

Kujawskim, na które był zaproszony. Jego nieobecność była spowodowana tym, że w tym samym 

czasie wszyscy starostowie zostali wezwani do Wojewody. 

Ad. 10.

– Pan  Sławomir  Bogucki  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXVIII  sesji  Rady 

Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13.35

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                         ...............................                                              Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                                 Sławomir Bogucki

                                                                                                        .........................................
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